
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 6/15 

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 15. 4. 2015 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi ICJT na 
Reaktorju – Brinje. 

Prisotni: I. Falnoga, C. Filipič, G. Kramberger, M. Koželj, R. Pergarec, M. Štraus. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, K. Ernestl, 
M. Gams, Z. Jernejc, A. Fekonja, T. Martun, J. Pungerčar, T. Ručigaj, G. Tavčar, I. Zajc. 

Vabljena sta bila tudi sindikalna zaupnika, nečlana IO SVIZ/IJS. Seje se je udeležil sindikalni zaupnik na 
Reaktorju B. Žefran, drugi, B. Črnič, pa je svojo odsotnost opravičil. 

  

1. Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 18. 3. 2015 

Prisotni so pregledali zapisnik št. 5/15 z dne 18. 4. 2015 in ga potrdili, ostali člani se bodo o zapisniku 
zjasnili po elektronski pošti. 

  

2. Tekoče zadeve 

a)         Letno skupščino SVIZ/IJS 2015 smo izvedli 2. 4. 2015, pisno glasovanje o sprejetju predlogov letne 
skupščine pa se bo zaključilo 15. 4. 2015 ob 16.00. Komisija bo preštela vrnjene glasovnice, predvidoma v 
petek 17. 4. 2015, nato bomo, če bo vse potekalo pravilno, rezultate skupaj z zapisnikom Skupščine objavili 
na spletni strani. 

b)         J. Pungerčar je poslal na vpogled predlog, naslovljen na direktorja, da se sindikalna pisarna izdvoji iz 
enote U1, ki sodi pod direktorjevo pisarno, na kar so opozorili na Skupščini 2015 prisotni člani sindikata, 
saj menijo, da pisarna sindikata interesno ni skladna z interesi vodstva. Na predlog D. Korbarja bi lahko 
bila pisarna sindikata samostojna enota s formalnim vodjem, v tem primeru predsednik sindikata, ki ni 
zaposlen v pisarni, in enim zaposlenim profesionalnim sindikalnim zaupnikom. 

Sklep 1: Prisotni so z dopisom seznanjeni in se z namero o ustanovitvi samostojne pisarne strinjajo, 
potrebno pa je doreči še nekatere formalnosti. 

c)         G. Kramberger nas je opozoril na izdajo aprilskih obvestil GO SVIZ, v katerih nas SVIZ, v prvi točki, 
seznanja s pričetkom pogajanj o spremembah plačnega sistema. S politiko pogajanj sprememb se ne 
strinja, zato ker se bo uravnilovka v takšni obliki kod doslej le še nadaljevala in zaostrovala. 

d)         M. Štraus je poročala, da sta bila 10. 4. 2015 z J. Pungerčarjem na sestanku pri direktorju. 
Obravnavali so več točk, kot so: možnosti ponovne zaposlitve na IJS sodelavca, ki je prejel »redno odpoved 
pogodbe o zaposlitvi iz poslovnih razlogov«, horizontalna napredovanja, vračanje plač in dopis Kosrisa 
Svizu o delovnih mestih plačne skupine J. 

e)         M. Štraus je prejela vprašanje kolegice SVIZ sindikata Geološkega zavod Slovenije, kako imamo 
zaposleni urejeno odmero letnega dopusta oziroma, konkretno, koliko dopusta pripada materi z otrokom 
do 15 let starosti ali očetu samohranilcu. M. Štraus je preverila v sekretariatu IJS in povedali so ji, da je 
odmera letnega dopusta urejena na podlagi Kolektivne pogodbe za raziskovalno dejavnost (KPRD) in s 
strani sodelavcev ni nobenih vprašanj glede količine dopusta. 

 

 

  

3. Solidarnostna pomoč 



Član sindikata je zaprosil za solidarnostno pomoč, ker se je znašel v finančni zagati zaradi selitve. 

Sklep 2: Preverili bomo, ali je pomoč članu zaradi selitve utemeljena in v skladu s sedaj veljavnim 
Pravilnikom o solidarnostni pomoči nepovratnih finančnih sredstev, in če ni, se ga napoti, naj zaprosi za 
povratna sredstva iz Sklada vzajemne pomoči. 

IO želi, da se v mesecu maju pripravi novi pravilnik Solidarnostne pomoči nepovratnih sredstev, ki ga je že 
obravnaval komisija, saj v dosedanjem pravilniku ni jasno opredeljeno, v katerih primerih lahko posamezni 
član našega sindikata zaprosi za nepovratna finančna sredstva. 

  

4. Izlet 

Tako kot vsako leto bomo tudi letos organizirali tridnevni izlet za člane sindikata in njihove svojce v 
času med 29. in 31. majem 2015. Na predlog članic smo za letošnje potovanje izbrali »Nemško romantično 
cesto in gradove na Bavarskem«. S strani agencij smo prejeli dve ponudbi, prisotni pa so izbrali izlet 
agencije Quo Vadis. Za letošnji izlet smo na skupščini namenili 1.800 EUR. Participacija sindikata za izlet 
bo točno znana, ko bo znano število udeležencev, saj je cena odvisna od števila prijavljenih potnikov, o 
čemer bomo zainteresirane udeležence obvestili. V dogovoru z računovodkinjo in agencijo, in da bi se izleta 
lahko udeležilo kar največ oseb, bomo izlet plačali v štirih obrokih. Večina prisotnih na sestanku je menila, 
da moramo prihraniti še nekaj denarja za enodnevni izlet v jesenskem času, v kolikor bo do realizacije tega 
izleta prišlo. Člani bodo obvestilo o prijavi na izlet prejeli, takoj ko bodo znani rezultati skupščine. 

  

5. Razno 

a)         M. Štraus je prisotne spomnila, da bo v soboto, 18. 4. 2015, s pričetkom bo 11.00, pred Prešernovim 
trgom v Ljubljani protestni shod proti prostotrgovinskim sporazumom, ki ga organizira koalicija proti tajnim 
sporazumom, katere član je tudi SVIZ. Protesta naj bi se udeležilo vsaj 10 oseb iz naše sindikalne 
organizacije. 

b)         Vsakoletni piknik bomo organizirali v začetku meseca junija. V kolikor bo piknik (načeloma) na 
Reaktorju, je najugodnejši termin za piknik v petek, 5. 6. 2015, saj je teden kasneje cesta do Reaktorja 
težko dostopna zaradi kolesarskega Maratona Franja BTC City (tako kot vsako leto). G. Kramberger je 
predlagal, da bi bil piknik lahko tudi na kakšni drugi lokaciji, npr. urejenem prostoru za piknike v Dragomlju. 
Se bomo pozanimali za termine in ceno ter vse, kar sodi k dobri organizaciji. 

  

Seja je bila končana ob 16.10, vodil jo je G. Kramberger.                        Zapisnik je pripravila Metka 
Štraus                    

                                                                                                 Zapisnik je pregledal Gregor Kramberger 

Ljubljana, 21. 4. 2015 

  

Poslano:           - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - predsedniku ZS IJS 

                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                        - direktorju IJS 

  

  
 


